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Nr Ärenden Beslut/Åtgärd 

29 Fastställande av 
föredragningslistan 

Fastställs. 

30 

 

Föregående 

sammanträdesprotokoll  

 

Föregående protokoll läggs till handlingarna. 

 Stående punkter  

A Rapport från Studiesociala 

samverkansgruppen samt 

övriga studentrelaterade 

arbetsmiljöfrågor 

Emanuel Lindberg som är vice ordförande för Umeå 

Studentkår, informerar om att den nya 

studentorganisationen håller på att formas. De har haft ett 

inledande möte med kyrkan på campus. Mottagningen av nya 

studenter har varit lugn. 

B Planering och bevakning av 

användning av ämnen som 

kan föranleda ohälsa eller  

olycksfall samt brand 

Arbetsmiljösamordnare på Lokalförsörjningsenheten är 

under rekrytering. En ny person kommer att tillträda den 1 

december.  

 

C 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pågående centrala projekt 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Pernilla Jansson informerar om pågående centrala projekt.  
- Nytt uppdrag till Personalenheten att stödja chefer i 

utredningar gällande kränkande särbehandling, 
trakasserier, sexuella trakasserier och diskriminering 

samt efterföljande arbetsmiljöåtgärder. 
- Arbetsgrupp mot trakasserier. 
- Utredning av arbetsmiljö- och lika 

villkorsorganisationen, mer information på 
planeringsdagen (Thomas Wahlström). 

- Digital arbetsmiljöutbildning för chefer kopplad till 
Regel vid fördelning av arbetsmiljöuppgifter 

(samarbete med kompetensförsörjning och 
ledarutveckling, Lokalförsörjningsenheten och 
Kommunikationsenheten). 

- Obligatoriska delar i introduktionsutbildningen för 
medarbetare. 

- Medarbetarprogram. 
- IA uppstart i höst, se separat punkt. 

- Projekt aktiva åtgärder arbetas med mer 
”lågintensivt” under hösten. 

 

Hans Wiklund informerar om att de flesta åtgärder i Karin 

Rödings rapport kommer att genomföras. Flera har redan 

genomförts, och arbete pågår med flertalet av de resterande. 

Två förslag har utretts och kommer inte att prioriteras just 

nu, dessa är att genomföra en arbetsmiljöcertifiering samt 

erbjuda universitetsgemensam bystander-utbildning. 
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D Upplysning och utbildning 

rörande arbetsmiljön 

Pernilla Jansson informerar om pågående arbete samt 

utbildningar inom arbetsmiljö och rehabilitering. 

- Rekrytering av två medarbetare till områdena 
Arbetsmiljö, hälsa och lika villkor samt 
Arbetsgivarfrågor. 

- Uppstart upphandling Företagshälsovård. 
- Uppföljning av samverkansavtalet. 
- Nationellt nätverk studenters arbetsmiljö. 
- UCL 

- Adato 
- Nätverk AMO 18/10  
- Information till kårrepresentanter 18/10 
- Utvecklingsprogram för doktorander 20/10 
- Arbetsmiljöutbildning till hsamo/samo preliminärt 

25/10 

- ”Agera” (Feelgood) till lika villkors företrädare 10/11  

E Covid-19 information Hans Wiklund informerar om att inga restriktioner längre 

föreligger, och att vaccinationsmottagningen fortsätter på 

campus. 

F Nästa möte   Onsdag 9 november 
Lokal: Docenten, Förvaltningshuset plan 8 

Tid: Kl. 13-16 

  

Nya ärenden 

 

31 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

32 

 

 

Planering av nya eller 

ändrade lokaler, 

Richard Olsson 

 

 

 

 

 

 

 

 

Uppföljning 

utvecklingsprogram för 

doktorander, 

Rikard Harr 

 

 

 

 

 

 

 

Richard Olsson informerar om universitetets arbete med 

energi- och lokaleffektivisering. De arbetar nu med en ny 

treårig lokalförsörjningsplan över universitetets lokalbehov. 

Beslut fattas i december och planen kommer att gälla 2024-

2027. En remiss gällande den nya lokalförsörjningsplanen är 

under process. Lokalförsörjningsplanen är tänkt att tas upp 

på universitetsstyrelsen i december för beslut.  Richards 

presentation samt remissunderlag mejlas ut till deltagarna 

separat. 

 

 

Rikard Harr presenterar sig som ny programansvarig för 

utvecklingsprogrammet för doktorander. Han presenterar 

bakgrunden till projektet samt nuläge. Det är färre sökande 

än tidigare och han ser även att vissa fakulteter är mer 

intresserade än andra. Tänkbara förklaringar diskuteras. 

Marknadsföring och rekrytering är utmaningar att arbeta 

vidare med.  

 

Hamo Stefan Fleig och Linda Johansson föreslår 

uppföljningar efter tidigare utbildningsinsatser, som Rikard 

är positiv till.  
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33 Uppdatering IA, 

Linda Johnson 

Linda Johnson informerar om det digitala systemet IA som 

ska implementeras på universitetet under hösten. Till en 

början kommer systemet att kunna användas för 

inrapportering av tillbud och olyckor, och i ett senare skede 

även användas för allt arbetsmiljöarbete och säkerhet.  

 

Det har genomförts två utbildningstillfällen under våren och 

det kommer att bli tre tillfällen till under hösten. Datum för 

dessa är eftermiddagen den 12 oktober, eftermiddagen den 

20 oktober samt förmiddagen den 2 november. Ett arbete 

pågår att kommunicera ut implementeringen. 

 

34 

 

 

 

 

 

35 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

36 

 

 

 

 

 

 

 

Uppföljning arbetsskador 

och tillbud, 

Lars Nordlander  

 

 

 

Uppföljning av fakulteternas  

arbete med systematiskt 

arbetsmiljöarbete och aktiva 

åtgärder, 

Pernilla Jansson 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Mallar och rutiner, 

Pernilla Jansson 

 

Lars Nordlander informerar om inrapporterade arbetsskador 

och tillbud enligt bilaga 34. Det är endast 7 inrapporterade 

arbetsskador, 4 färdolycksfall och 5 tillbud varav ett allvarligt 

tillbud.  

 

 

Pernilla Jansson informerar om uppföljning av fakulteternas 

arbete med det systematiska arbetsmiljöarbetet och aktiva 

åtgärder enligt bilaga 35. Några gemensamma risker som 

institutioner och enheter har uppmärksammat är upplevelse 

av hög arbetsbelastning samt svårigheter att arbeta med 

åktiva åtgärder. Detta är också risker som uppmärksammats 

och åtgärder som arbetas med centralt utifrån den 

universitetsgemensamma handlingsplanen för systematiskt 

arbetsmiljöarbete och aktiva åtgärder. 

 

Hamo är kritiska till ordval i sammanställningen samt hur 

sammanställningen av det systematiska arbetsmiljöarbetet 

och aktiva åtgärder genomförs på universitetet.  

Pernilla förklarar att ett arbete pågår att se över och 

tydliggöra hela processen gällande det systematiska 

arbetsmiljöarbetet och aktiva åtgärder. I det arbetet ingår att 

även se över de mallar och instruktioner som används. 

 

 

Pernilla Jansson informerar om pågående arbete med 

översyn av mallar och rutiner. Ett stort arbete pågår att se 

över processen gällande det systematiska arbetsmiljöarbetet 

och aktiva åtgärder. I det arbetet ingår även översyn av 

tillhörande mallar och rutiner som diskuterades i punkten 

ovan. 
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Närvarande: 

 

För Umeå universitet 

Hans Wiklund, ordförande 

Lars Nordlander, vice ordförande 

Pernilla Jansson, sekreterare 

Jeanette Lövqvist, arbetsmiljösamordnare  

(fram till punkt 32) 

 

För Arbetstagarorganisationerna 

Per Lundgren, Saco-S  

Tewabesh Teclemariam, Seko 

Yvonne Jonsson, OFR/ST 

 

Hamo 

Linda Johansson 

Stefan Fleig 

 

Studentrepresentanter 

Emanuel Lindberg, Umeå Studentkår (US) 

 

  
Vid protokollet, 

 
 
 
Pernilla Jansson 

  

 
 

 

  

Justeras 
 
 
 
Hans Wiklund 
 

  

   
 

Justeras 
 
 

Justeras  
 
 

Justeras 

 
För Saco-S 

 

För OFR/ST 
 

 
Seko 

 

 

 

 


